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Vragen van de leden De Rouwe en Geurts (beiden CDA) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over het artikel «Achterhoek is 
spoorproblemen spuugzat» (ingezonden 11 januari 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Achterhoek is spoorproblemen spuugzat»?1 

Vraag 2
Wat is uw oordeel over het feit dat al sinds 2010 veelvuldig storingen 
voorkomen op het baanvak Arnhem-Winterswijk? 

Vraag 3
Hebben ProRail en Syntus alle maatregelen genomen zoals door de minister 
van Infrastructuur en Milieu tijdens het notaoverleg over het Meerjarenpro-
gramma Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT) van 12 december 2011 
zijn aangekondigd?2 Zo ja, waarom heeft dat niet geholpen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de punctualiteit van de treinen op het baanvak is? 
Op welke manier worden reizigers gecompenseerd voor de vele vertragingen 
waarmee zij te maken hebben? 

Vraag 5
Welke maatregelen worden door ProRail en de vervoerders nog genomen om 
de problemen volledig op te lossen?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/21208200/__Problemen_spoor_spuugzat__.html
2 Tweede Kamer 2011–2012 33 000-A, nr. 57, p. 70
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